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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi pedagógus kapta meg a 100%-os táppénzt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Miként az a sajtóban is megjelent több helyen a megbetegedett tanárok közül senki sem kapott 100
százalékos  táppénzt,  hiába  ígérte  ezt  szeptemberben Miniszter  Úr.  Több tanár  és  szakszervezet
panaszkodott arra, hogy túl bonyolult az eljárás, és lehetetlen bizonyítani, hogy a tanár az iskolában
fertőződött meg, Gulyás Gergely az eljárás egyszerűsödését ígérte decemberre, azonban erről azóta
se hallani semmit. A november 26-ai Kormányinfón a miniszter azt mondta: minden koronavírussal
fertőzött pedagógus esetében abból kell kiindulni, hogy az iskolában kapta el a vírust, ezért egy
olyan irányú törvénymódosítást is kezdeményeznek, hogy ne két eljárás kelljen ahhoz, hogy valaki
100 százalékos táppénzt kapjon ilyen esetekben.

Mindezek miatt kérdezem:

Mennyi pedagógus kapta meg a 100%-os táppénzt, annak bevezetése óta? 

Mikor egyszerűsítik és egységesítik végre az eljárást? 

Várom válaszát!

Budapest, 2021. január 18.
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